
Referat af afd. bestyrelsesmøde d. 9-4 – 2024           

Tilstede; Hanne, Hans Henrik og undertegnede. 

 

1) Referat fra 5-3 – 24 blev endelig godkendt 

2) Nyt fra ØB 
Vi har modtaget en mail fra Hosea Dutschke, hvor han på vegne af 

Organisationsbestyrelsen opfordrer til, at vi laver et rådighedskatalog for Moselunden. 

Skansehøjs rådighedskatalog var vedlagt som inspiration. Vi vil desuden blive ringet op af 

en Susanne, som måske kan hjælpe på vej. 

Vi ser (igen) på det på næste afd. bestyrelsesmøde,- og har også mulighed for at kontakte 

ØB´s nye driftschef, John Højsholt, om sagen. 

 

 

 

3) Relevant nyt fra Organisationsbestyrelsen.  
Af seneste referat fremgår bl.a., at Organisationsbestyrelsen er begyndt at interessere sig 

for B- ordningen,- især med henblik på at klarlægge, om ordningen forringer standarden af 

boligerne. 

Se evt. deres referat fra d. 7-3-24 

 

4) Indkomne forslag: 
En beboer er kommet med flg. forslag: 

 

”Hermed forslag om indkøb af fælles kompostkværn, som også kan lave egen barkflis 

fra vores grene i haven. Hvis vi kværnede vores haveaffald, ville det også fylde mindre 

i containeren”. 

 

Afd. bestyrelsen tænker umiddelbart, at det vil være en rigtig fornuftig og god investering.                             

Vi tænker også, at det er bedst, at forslaget kommer med som punkt på årets 

beboermøde. Begrundelsen herfor er, at en kværn efter sigende larmer en hel del. Så,- er 

vi villige til at tage det med i købet. 

Undertegnede vil gerne, sammen med forslagsstiller, se på modeller, størrelser og priser, 

så der er materiale at tage stilling ud fra. 

 

En anden beboer er kommet med forslag omkring hække ved 9 – rækken, for at skabe 

mere plads til parkering. Det beskrives i vedlagte referat af Markvandringen. 

 



5) Opgaver siden sidst: 
Vi er meget tæt på at skaffe et rundt bord til sandkassen,- som der kan bages på, og som 

også skal holde nettet i spænd opad, så katte ikke kan bruge sandkassen som toilet. Når 

bordet er ankommet, bestiller vi nyt sand, og håber, at ideen holder i praksis. 

  

Hanne søger for at lave skilt/ påmindelse om, at nettet skal sættes på, når legen er forbi. 

 

6) Forberedelse af arbejdsdag Mad, drikke og materialer 

 

7) Planter til kummer 
Havegruppen har fået bevilget ca. 300 kr. til planter til kummer og gødning. 

 

 

Evt.: 
- Vi vil sige velkommen til nyeste beboer i Moselunden, som er flyttet ind i 7 C. 

 

- Vi vil fremover bestræbe os på at holde afd. bestyrelsesmøder om aften, så alle har 

mulighed for at komme forbi den første halve times tid af mødet, hvis der er spørgsmål, 

forslag mm., der skal vendes. 

 

 

- Næste møder er d. 7-5- 24 kl. 10 og d. 4-6-24 kl. 19 

 

Månedens citater:               ”Vi lærer af historien, at vi ikke lærer af historien” 

   ” Det eneste, der afholder Gud fra at sende endnu en syndflod er, at

    den første var forgæves”. 

 

     For referat,- Kirsten 

  

 

 

 

 

  


